

## 1. Водитель

Однажды водителя остановил офицер полиции. Водитель был хорошим шофером и знал, что он ничего плохого не сделал.

Полицейский сказал: «Я вас остановил, потому что вы ехали на скорости 80 километров в час через школьную зону. На дороге стояли 10 дорожных знаков, предупреждающих, что скорость должна быть не больше 20 километров в час, и вы их проигнорировали».

Также как и у водителя были предупреждающие знаки, Бог дал нам 10 предупреждающих знаков в Библии. Они называются Десять Заповедей.

Вы когда-нибудь лгали, воровали, или использовали имя Бога напрасно? Если вы похожи на меня, то ответ – «да».

Послушайте, о чем говорит Библия:

- *Кто соблюдает весь закон и согрешит в одном чем-нибудь, тот становится виновным во всем. Иакова 2:10*

Бог говорит, что нарушая один закон, мы согрешили, и будем отвечать за все, включая прелюбодеяние и убийство.

- *Божье возмездие за наш грех – смерть. Рим. 6:23 («Возмездие за грех смерть, а дар Божий – жизнь вечная во Христе Иисусе, Господе нашем».)*

Если история на этом заканчивается, то у нас нет надежды...

## 2. Осужденный

Невиновный человек подошел к судье и предложил себя для казни вместо осужденного убийцы. Судья дал согласие.

На следующий день судья сказал осужденному, что ему нужно принять решение.

«Невинный человек должен умереть вместо тебя. Если ты примешь его жертву за твое преступление, ты свободен. Если ты не примешь его жертву, ты будешь казнен за свое преступление. Что ты выберешь?»

Иисус Христос, Божий Сын, был безгрешен, но добровольно отдал свою жизнь, чтобы заплатить за ваши и мои грехи. (Возмездие за грех это смерть). Через три дня Он воскрес из мертвых.

- *Но Бог свою любовь к нам доказывает тем, что Христос умер за нас, когда мы были еще грешниками. Рим. 5:8*
- *Дар Божий жизнь вечная во Христе Иисусе Господе нашем. Рим. 6:23*

Теперь, когда Иисус умер вместо вас, у вас есть выбор:

Принять Божье прощение за ваши грехи и, покайся (осознавая вашу греховность и желая отвернуться от этого), принять вечную жизнь, доверяя Господу Иисусу. (Деян.20:21)

**ИЛИ**

Отказаться от Божьего прощения и от вечной жизни, веруя в кого и во что угодно кроме Иисуса, и таким образом, неся наказание за нарушение Божьего закона.

- *Верующий в Сына имеет жизнь вечную, а не верующий в Сына не увидит жизни, но гнев Божий пребывает на нем. Иоанна 3:36*

То, что вы знаете об Иисусе, еще не значит, что вы верите в Него...

## 3. Парашютист

Когда парашютисты прыгают с самолета, они верят, что их парашют раскроется.

Последователи Иисуса показывают свою веру в Него, когда Дух Божий изменяет их мысли и желания.

- *Итак, кто во Христе, тот новая тварь; древнее прошло, теперь все новое! 2 Кор. 5:7*
- *Бог говорит, «И дам вам сердце новое, и дух новый дам вам; и возьму из плоти вашей сердце каменное, и дам вам сердце плотяное». Иезек. 36:26*

Если вы зайдете в гараж, это не сделает вас механиком, также, просто посещая церковь, вы не станете христианином.

Если вы хотите получить Божье прощение за ваши грехи и дар вечной жизни, вы можете помолиться этой молитвой:

«Иисус, я верю, что ты заплатил за мои грехи, когда Ты умер на кресте и воскрес. Я хочу отвернуться от своих грехов и довериться Тебе как к своему Господу. Я готов следовать за Тобой до конца. Спасибо за дар вечной жизни. Аминь».

- *Ибо всякий кто призовет имя Господне, спасется. Рим 10:13*

Истинные последователи Иисуса желают жить так:

- *Чтобы поступали достойно Бога, во всем угождая Ему, принося плод во всяком деле благом и возрастая в познании Бога. Кол. 1:10*

## 1. The Driver

A driver was once stopped by a police officer. He was a good driver and as far as he knew he had done nothing wrong.

The police officer said, "I pulled you over because you were going 60 through a school zone. There were ten warning signs that the speed limit was 15 and you ignored them all."

Just like the driver had ten warning signs, God has given us ten clear warning signs in the Bible. They are called the Ten Commandments.

Have you ever told a lie, stolen something or used God's name as a curse word? If you're like me the answer is 'yes'.

Listen to what the Bible says:

- *Whoever keeps the whole law and yet stumbles at just one point is guilty of breaking all of it.* James 2:10

God is saying that by breaking one Commandment we have sinned and will be held accountable for breaking all of them, including adultery and murder.

- *God's judgment for our sin is death.* (Banishment to hell because He will not allow sin in His presence). Romans 6:23a

If the story ends here, there is no hope for us...

## 2. The Convict

An innocent man approached a judge and volunteered to be executed in the place of a convicted murderer. The judge consented. The next day the judge told the convict he had a decision to make.

"An innocent man has been put to death in your place. If you will accept his payment for your crime, you are free to go. If you will not accept his payment, you will be executed for your crime. Which do you choose?"

Jesus Christ, the Son of God, was sinless but voluntarily gave his life to pay the penalty for your sins and mine. (God's judgment for our sin is death). Three days later he rose from the dead.

- *God showed his great love for us by sending Jesus to die for us while we were still sinners.* Romans 5:8
- *The gift of God is eternal life in Christ Jesus our Lord.* Romans 6:23b

As a result of Jesus' death in your place, you have two choices:

Receive both God's pardon for your sins and eternal life by repenting (sensing your sinfulness and desiring to turn from it) and placing your trust in the Lord Jesus. (Acts 20:21)

OR

Reject both God's pardon for your sins and eternal life by trusting in anyone or anything other than Jesus to make you acceptable to God, thus bearing the penalty for breaking God's law yourself.

- *Whoever believes in the Son has eternal life, but whoever rejects the Son of God will not see life, for God's wrath remains on him.* John 3:36

Knowing about Jesus doesn't mean you believe in Jesus...

## 3. The Skydiver

Skydivers demonstrate their belief in their parachutes when they jump from the plane.

Followers of Jesus demonstrate their belief in Him when God's Spirit changes their thoughts and desires.

- *If anyone is in Christ, he is a new creation; the old has gone, the new has come!* 2 Corinthians 5:17
- *God says, "I will give you a new heart and put a new spirit in you."* Ezekiel 36:26

Just as entering a garage won't make you a mechanic, attending a church won't make you a Christian.

If you would like to receive God's pardon for your sins and the gift of eternal life, consider a prayer like this:

"Jesus, I believe you paid the penalty for my sins when you died on the cross and rose from the dead. I want to turn from my sins and place my trust in you as my Lord. I am willing to follow you the rest of my life. Thank you for the gift of eternal life. Amen."

- *Anyone who calls on the name of the Lord will be saved.* Romans 10:13

The desire of real followers of Jesus is to:

- *Live a life worthy of the Lord, pleasing Him in every way, bearing fruit in every good work, and growing in the knowledge of God.* Colossians 1:10

---

**[www.on-tract.com](http://www.on-tract.com)**

You are invited to visit our website for:

- The Bible's answers to life's questions
- A 30-day guide for new followers of Jesus
- This Gospel message in over 85 languages

All of our resources are FREE.